
Lijst ingekomen stukken

SP: 

Brief over de grote grazers in de Maashorst, briefnummer 7.I.10, agenderen voor de 

adviescommissie Ruimte. Deze brief  biedt discussiepunten om de biodiversiteit op de Maashorst te 

vergroten.

Brief over het minimale loon, briefnummer 7.I.24, in combinatie met de inspreekreactie FNV 

agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil het onderwerp 

'minimumuurloon naar 14 Euro' binnen de gemeente Oss bespreken; enerzijds binnen de gemeente 

Oss als werkgever en anderzijds de gemeente Oss als voorbeeld functie en aanjager naar bedrijven 

in de gemeente (en regio). 

Brief over biomassa-installaties en de warmtetransitie, briefnummer 7.1.05, betrekken bij de 

behandeling van de Omgevingsvisie.

Brief over regeling reductie energiegebruik en btw-compensatiefonds, briefnummer 7.1.08, 

betrekking bij het bij het opstellen van de besparingsagenda.

Brief over het bestemmingsplan buitengebied, briefnummer 7.3.05, agenderen voor de 

adviescommissie Ruimte. De fractie wil graag de mening van andere partijen over hoe om te gaan 

met vrijkomende agrarische bedrijfswoningen in primair agrarisch gebied.

Brief over Digibuurt, briefnummer 7.I 01, agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. 

De fractie deelt de zorgen van de Seniorenraad en vindt digibuurt een belangrijke voorziening. De 

SP wil van de andere fracties horen of zij digibuurt willen behouden.

Brief over middelbaar- en vervolgonderwijs tijdens coronacrisis en de reactie van weth. Van Geffen, 

briefnummer 7.1 015 agenderen voor de adviescommissie  Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil graag 

van het college horen welke extra inspanningen er mogelijk zijn, bijvoorbeeld in de 

informatievoorziening, om minimaregelingen en regelingen voor studenten/scholieren extra onder 

de aandacht te brengen.

VDG: 

Brieven over de gevolgen Corona-virus agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. 

                

CDA:

Brief over Digibuurt, briefnummer 7.I.01, agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. 

Hoe beoordeelt de wethouder de activiteiten in relatie tot welzijn en laagdrempelig ontmoeten. En 

wat is de rol van ons welzijn en hoe blijven de activiteiten geborgd.

Brieven over corona. Er zijn meerdere brieven van partijen die getroffen zijn door de 

coronamaatregelen. Het lijkt ons goed om daar als raad aandacht aan te geven. Ook al hebben we 

misschien niet meteen een oplossing



VVD: geen

Beter Oss: geen 

D66: 

Brief over een solide persoonsgebonden budget, briefnummer 7.I.02 agenderen voor de 

adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. Ook Oss gaat steeds meer over naar ZIN. D66 wil weten hoe 

de wethouder aankijkt tegen de aanbevelingen die ‘Per Saldo’ doet.

Brief over de grote grazers in de Maashorst, briefnummer 7.I.10, agenderen voor de 

adviescommissie Ruimte. Er blijkt een evaluatie te komen. D66 wil graag bespreken op welke wijze 

Oss deelneemt aan deze evaluatie.

Brief over WOB-verzoek, briefnummer 7.I.22, agenderen voor de adviescommissie Sociaal 

Bestuurlijk. Deze brief is aan Raad en B&W verstuurd. D66 gaat er vanuit dat dit schrijven als 

WOB-verzoek behandeld wordt? Zo ja, dan niet doorzetten.

Brief over Industrieterrein Heesch West en corona, briefnummer 7.I.31, agenderen voor de 

adviescommissie Ruimte. D66 wil graag mee praten op welke wijze de landschappelijke inpassing 

van alle objecten wordt gerealiseerd, op welke wijze de omgevingsdialoog wordt gehouden en 

welke spelregels er zijn.

Brieven over corona agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk en Ruimte (integraal 

onderwerp). D66 wil graag alle brieven die betrekking hebben op ‘Corona’ bundelen en straks als 

de gevolgen van de crisis besproken worden betrekken bij het totale onderwerp: Corona-crisis

GroenLinks: 

Brief over Digibuurt, briefnummer 7.I.01, agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. 

GroenLinks vraagt om dit ingekomen stuk te betrekken bij het toegezegde gesprek over onze 

toekomstige relatie met Ons Welzijn.

Brief over de grote grazers in de Maashorst, briefnummer 7.I.10, agenderen voor de 

adviescommissie Ruimte. GroenLinks vraagt de bestuurlijke regiegroep om dit mee te nemen in de 

evaluatie.

Antwoord artikel 41 vragen GroenLinks over ontgroening Peperstraat, briefnummer 7.II.05, 

agenderen voor de adviescommissie Ruimte. GroenLinks wil het college bedanken voor de 

openhartige beantwoording van de vragen. Tegelijkertijd roept de beantwoording ook weer vragen 

op:

- zijn er bij de vergunningverlening van de andere 2 terrassen van Finch misschien 

ook fouten gemaakt? Een van de terrassen is bijvoorbeeld heel dicht op de watertafel op de Heuvel 

geplaatst. Blijft er daarmee wel voldoende speelruimte over voor de kinderen? Gaan de 



terrasbezoekers geen overlast van spattend water ondervinden? Is de breedte tussen terras aan de 

voorkant van het pand en terras aan de watertafel wel voldoende?

-      Gebeurt het vaker dat er op basis van foute informatie vergunningen worden verleend? Zo ja, 

in welke gevallen was dat en hoe zijn die fouten hersteld?

PvdA: 

Brief over een solide persoonsgebonden budget, briefnummer 7.I.02, agenderen voor de 

adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. Is het college bekend met PerSaldo en hebben ze 

kennisgenomen van de aanbevelingen en zijn ze bereid deze over te nemen? Is het iets voor Oss 

om samen met PerSaldo op te trekken ter ondersteuning, voorlichting en toerusting van 

(aankomende) budgethouders, al dan niet lid van PerSaldo?

Alle brieven over corona betrekking bij een duidingsdebat. In de Agendacommissie nadere 

afspraken hierover maken. 

LOF:  geen


